

the Senate on Science Policy for the proposed expenditures of the said Committee on Science Policy with respect to its consideration of Canadian Government and other expenditures on scientific activities and matters related thereto, as authorized by the Senate on the 30th November, 1976. The said budget is as follows:

Professional and Special Services	\$40,732
All Other Expenditures	<u>3,200</u>
	\$43,932

Respectfully submitted,

KEITH LAIRD,
Chairman.

The Honourable Senator Everett, from the Standing Senate Committee on National Finance, which was authorized to examine and report upon the expenditures set out in the Supplementary Estimates (B) laid before Parliament for the fiscal year ending the 31st March, 1977, presented to the Senate the Report of the said Committee on the said Supplementary Estimates (B).

Ordered, That the Report be printed as an Appendix to the Debates of the Senate and to the Minutes of the Proceedings of the Senate of this day and form part of the permanent records of this House.

(See Appendix "B" to the Journals of the Senate of this day at pages 126 to 134.)

With leave of the Senate,

The Honourable Senator Everett moved, seconded by the Honourable Senator Cook, that the Report be placed on the Orders of the Day for consideration later this day.

After debate, and—

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Everett, from the Standing Senate Committee on National Finance, which was authorized to examine and report upon the expenditures set out in the Supplementary Estimates (C) laid before Parliament for the fiscal year ending the 31st March, 1977, presented to the Senate the Report of the said Committee on the said Supplementary Estimates (C).

Ordered, That the Report be printed as an Appendix to the Debates of the Senate and to the Minutes of the Proceedings of the Senate of this day and form part of the permanent records of this House.

(See Appendix "C" to the Journals of the Senate of this day at page 135.)

politique scientifique pour les dépenses projetées dudit Comité sur la politique scientifique concernant son étude des dépenses du gouvernement canadien dans le domaine des activités scientifiques et sur d'autres questions connexes, tel qu'autorisé par le Sénat le 30 novembre 1976. Ledit budget se lit comme suit:

Services professionnels et spéciaux	\$40,732
Toutes autres dépenses	<u>3,200</u>
	\$43,932

Respectueusement soumis,

Le président,
KEITH LAIRD.

L'honorable sénateur Everett, du Comité sénatorial permanent des finances nationales, autorisé à étudier les dépenses projetées dans le Budget supplémentaire (B) déposé au Parlement pour l'année financière se terminant le 31 mars 1977, et à faire rapport à ce sujet, présente au Sénat le rapport dudit comité sur ledit Budget supplémentaire (B).

Ordonné: Que le rapport soit imprimé en appendice aux Débats du Sénat et aux Procès-Verbaux du Sénat de ce jour et constitue partie intégrante des archives de cette Chambre.

(Voir appendice «B» aux Journaux du Sénat de ce jour, pages 126 à 134.)

Avec la permission du Sénat,

L'honorable sénateur Everett propose, appuyé par l'honorable sénateur Cook, que le rapport soit inscrit à l'Ordre du jour pour étude plus tard ce jour.

Après débat,

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Everett, du Comité sénatorial permanent des finances nationales, autorisé à étudier les dépenses projetées dans le Budget supplémentaire (C) déposé au Parlement pour l'année financière se terminant le 31 mars 1977, et à faire rapport à ce sujet, présente au Sénat le rapport dudit comité sur ledit Budget supplémentaire (C).

Ordonné: Que le rapport soit imprimé en appendice aux Débats du Sénat et aux Procès-Verbaux du Sénat de ce jour et constitue partie intégrante des archives de cette Chambre.

(Voir appendice «C» aux Journaux du Sénat de ce jour, page 135.)